- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. Today is our Mission Sunday. We have invited the Gideons International to share with us in the English service.
- 3. Thank the Lord. Mr. & Mrs. Edward Lin led sister Qi, Du, Hu 3sisters in Shanghai to the Lord. Paster Chen baptized them over the phone at 9am Monday 11/20 with the witness of some elders and coworkers. All 3 of them are excited and joyful. Please put them in your prayer and pray for brother Lin's medical need to be provided.
- 4. Children: a) Christmas Musical practice 12:30-1:45 in Sanctuary. b) Please reserve time for additional practice on 12/10 &12/17.
- 4. Next Sunday: Communion service.
- Elder/Deacon Board next Sunday: All present & newly elected elders and deacons are to attend for.
- 6. We will be starting a discipleship program in 2007. Our goal is to have every high school student personally discipled before they graduate. If you are the parent of a high schooler, please plan on attending a Parents' Meeting during lunch on December 17th to find out more about this program.
- 7. If you are interested in helping to lead the English and Children's Ministry prayer meetings on Sunday mornings at 9am, please let Pastor Gabe know. We need 3 or 4 adults who are willing to rotate Sundays.
- 8. The church will provide breakfast every Sunday at 8:45am, and followed by a prayer meeting at 9am.
- 9. Christmas Celebration : Please invite your friends to attend the celebration. a. Christmas Celebration Evening : 42/23.
  - b. Christmas Sunday Service: 12/24 10:00am.
- 10. Winter Retreat: 12/29/06-1/1/07. We have had 34 people sign up so far. We need some parents to attend the winter retreat to help supervise the youth. If you are interested, please sign up with Cheri.
- 11.Global Life Enrichment Center would like to invite young adults and college students (age 18-30) to Mission Night on 12/9. Please look up the detail on bulletin.
- 12. Pray request: a. Please continue to pray for Sister Feng Huang's Mom and family to make the best decision to care for her Mom.

  b. Brother Sam Yang's father is sick in Fountain Valley Hospital. Please
  - b. Brother Sam Yang's father is sick in Fountain Valley Hospital. Please pray for the family.



## 柑縣台福基督教會

## Evangelical Formosan Church of Orange County

11月26日2006年

2448期

## ●Worship/主日崇拜程序●

English 9:30am

Worship & Praise

Prayer

Scripture Reading

Acts 28:1-10

Sermon

Pr. Barber

"Minister Wanted,

Flexibility Required"

Gideons International

Offering Announcements

Doxology & Benediction

華語 9:30am

宣召敬拜

代禱及主禱文

讀經:太28:18-20,

徒1:8

證道:丁昭昇長老 從台灣耒的馬其頓呼聲

詩歌回應:

爲我骨肉之親

奉獻禱告

歡迎/報告

リ 頌榮/祝禱

台語 11:00am

宣召敬拜

代禱及主禱文

讀經:太28:18-20,

徒1:8

結闆

證道:丁昭昇長老

從台灣耒的馬其頓呼聲

詩歌回應: #51

爲我骨肉之親

奉獻禱告

歡迎/報告

頌榮/祝禱

The Year of Evangelism / 佈道年-宣道得人 Behold, The Harvest Is Ready / 舉目觀看,收割莊稼

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff): 陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr, Lin)、Pr. Gabe Barber

地址(Add): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) 714-534-2264(Fax)

	台語部		華語部			英語部		兒童部	
9:30	TAIWANESE		MANDARIN			ENGLISH		CHILDREN	
	主日學 Sunday School		禮拜 Worship			禮拜 Worship		禮拜 Worship	
11:00			主日學			主日學		主日學	
AM	1		Sunday School		1	エロ字 Sunday School		エロ字 Sunday School	
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering								day Corroor	
	主日學 Sunday School								
							41		
,	禮拜		Worship						
			206				41		
	全部禮	拜人數	Worship				Total 247		
	經常費 General Fund								
			\$6,824.00					\$3.21	
	其他奉獻 Other Offeri					g			
	感恩TI 建堂B			00.00 \$2.00		宣道 Mission 愛心 Love		\$140.00	
	上週奉獻	———— 洪計	Last Week Offering Total				\$9,369.21		
	該月累計	•	Accumulation for the Month				\$28,809.32		
	該月預算			Budget for the Month				\$51,130.00	
今日招	待及可會	1	Today's Ushers & Fresiders				今日領詩		
	林秀娥	林惠美	劉小	每 陳瓊琲	Nath	naniel	台	黃秋苑	
	謝愛	逐玉			Angie	Tiffany	華	莊瑞璁	
	李英義		3	系瑞利	陳如	妍孜	鋼琴	劉淑琳	
下週招待及司會			Next Week's Ushers & Presider				鋼琴	蘇稚斐	
	林勝發	蔡敏治	林	榮 陳金春	М	ark	値星	黄國書	
	謝愛	<b>建</b> 玉			Elaine	Esther	午餐L	unch 服務	
	許英良		\$	劉富誠	Tom	Tzeng	今日	大專青少年	
							下週	Jr. High	
下週証	道		Next Week's Preachers				Playground 巡邏		
1	陳敏欽牧師			改欽牧師	Pr. B	Pr. Barber		唐東煥	

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【宣道主日】今日台宣策劃委員會丁昭昇長老將在台、華証道;國際基 甸會將在英文部分享。

【洗禮】感謝主,林英悟、秋貴夫婦又在上海帶領了齊、杜、胡三位姐妹信主。陳牧師已於11/20週一上午9:00,即上海清晨1:00,在本會幾位長老及同工見証下,以越洋電話確認他們的信仰並施洗。受洗者均甚爲激動及喜樂。請大家一同歡樂,也爲他們的靈性成長及英悟本身醫療的需要代禱。

【兒童】a.今日 12:30-1:45pm,在禮拜堂練習聖誕節詩歌。 b.12/10、12/17下午請預留時間練習排演。

【聖餐】下主日(12/3)恭守聖餐。

【長執會】下主日(12/3) 1:30pm,請今、明年長執都參加。

【英文部】a. 2007年開始爲高中生有個人的門徒訓練,我們的目標是盼望青少年在高中畢業前都能在信仰上紮根。請有高中生子女的父母參加12/17午餐時間的家長會,來了解此事工並爲此事工代禱。

b. 我們需要4位成人輪流帶領青少年和小孩每週日的禱告會,請和巴傳 道連絡。

【台福英語青年冬令會】12/29-1/1。 我們已有 34人報名。我們也需要父母參加,幫助督導 ,請向Cheri 報名。

【福音茶會】請代禱,並邀請未信的朋友來。

a. 本週六 5:00pm 迦南團契在楊錫禮夫婦宅 Potluk。講員:駱鴻銘弟兄。住址:2507 E. Vista Point Dr. Orange. Tel: 714-6376932.

b. 本週六 3:00pm Cerritos & Cypress 小組在邱顯輝長老宅。住址: 10424 Santa Rita St. Cypress. Tel:714-821-6237.

【早禱會】每週日8:45am提供早餐;9:00am 禱告會。

【聖誕慶祝】a. 聖誕晚會12/23 (週六)7:30pm,全教會聯合。

b. 聖誕主日慶典 12/24 (週日) 10:00am, 全教會聯合。

【普世豐盛生命中心】 12/9 5:30pm 青年盲教之夜。詳情請看佈告欄。

【圖書室】傳揚出版 "聖誕驚喜好禮" 一份\$5.5,包括卡通動畫、心靈饗宴、蓮娜瑪莉亞CD、週曆筆記書,是感恩、聖誕最佳禮品,請到圖書室購買。

【肢體消息】a. 鳳嬌的母親住院在台北榮總的安寧病房,請代禱。

b. 楊錫禮弟兄的父親楊榮志住院在 Fountain Valley 醫院,請代禱。